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Dr. Kövér László
az Országgyűlés Elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Dr. Matolcsy
György nemzetgazdasági miniszter úrho z

„Jövőre sem emelik a családi támogatásokat? ”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

A Fidesz kormány szereti magát családbarát kormányként feltüntetni . Ezzel szemben nem
emelték a családi támogatásokat 2011-ben .

Ezeket a támogatásokat 2009-ben, a válság adta helyzet miatt kellett szinten tartani . 2011-ben
azonban úgy tűnik, véget ért a válság, hiszen több száz milliárd forintot tudtak adni a
gazdagabbaknak, a fels ő adókulcs eltörlésével. Ezzel szemben, ugyanekkor a gyermekes
családoknak, illetve a jellemzően nehéz anyagi helyzetű kisgyermeket nevelőknek egy fillért sem

adtak .
Látva a jövő évi adórendszerrel kapcsolatos maszatolásukat félő , hogy ismét a magasab b

keresetűek járnak csak jobban az átalakításokkal és várhatóan megint a szegényebbeken hízzák

összébb a nadrágszíjat .
Mindezek miatt kérdezem Miniszter Urat :
- Jövőre emelik-e, és ha igen hány százalékkal a családi pótlék összegét?

- Jövőre emelik-e, és ha igen hány százalékkal a gyes összegét?
Jövőre emelik-e, és ha igen hány százalékkal a gyet összegét ?

Tisztelettel várom válaszát !

Az egyes miniszterek, valamint a miniszterelnökséget vezető államtitkár feladat- és hatáskörérő l
szóló 212/2010 . (VII. 1 .) Korm. rendelet 73. b) pontja alapján Ön felel az államháztartásért ezért
kérdésem megválaszolása is az Ön feladatkörébe tartozik .

Budapest, 2011 . szeptember 23 .
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